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Maastricht, 11 oktober 2023  
 
Betreft: Schriftelijke vragen - Kap van 889 bomen op de Sint Pietersberg 
 
Geacht college,  

 

Wij werden verrast toen we in de officiële bekendmakingen lazen dat er een aanvraag voor een 

vergunning wordt aangevraagd om maar liefst 889 (!) bomen te kappen op de Sint Pietersberg1. Wij 

kunnen deze aanvraag nogal moeilijk plaatsen gelet op de discussie over meer groen in de stad. 

Daarnaast willen we in het kader van klimaat toch meer vergroenen. Nu zouden er ineens bijna 1000 

bomen worden gekapt! Wij kunnen dat maar moeilijk begrijpen en zijn dan ook meer dan verbaasd. 

We zouden graag willen weten wat de achtergrond is en of dit echt noodzakelijk is. Vandaar de 

volgende vragen. 

 

1. Wist u dat deze aanvraag zou komen? 

2. Hoe gaat dit proces nu precies verlopen?  

3. Kunt u als college of de gemeente in algemene zin iets doen tegen dit voornemen? 

4. Wat vindt u als college van deze aanvraag?  

5. Hoe is dit te verenigen met de roep om vergroening in de stad?  

6. Komen er voor deze 889 bomen ook nieuwe (kwalitatief goede) bomen in de plaats? Zo ja, 

hoe wordt dit opgepakt met andere al lopende plannen en processen om meer bomen te 

planten in onze stad? Bent u van plan gebruik te maken van uw bevoegdheid om aan de 

vergunningsverlening (als u over moet gaan tot verlening) een herplantplicht te verbinden?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Maren Slangen  PvdA 

Jules Ortjens  VOLT 

Gabrielle Heine  CDA 

Claudia Demas  D66 

Ria Makatita-Hendrix SPM 

Tiny Meese  PVM 

                                                      
1 Zie: https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2023-430367.html 


